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 20 juli 2022 

Onderwerp:  Onderhoud van asfalt Asselseweg, Kerkendelweg en Nieuw Milligenseweg en 
insluiten met bermbetonl 

Ter attentie van:  De raad 

Afzender: 
 

 College van Burgemeester en Wethouders  

Portefeuillehouder:  M.H.J. Pluimers-Foeken 

Mail behandelaar        Telefoonnummer       

  Samenvatting 
Voorgenomen werkzaamheden aan de Asselseweg, Kerkendelweg en Nieuw 
Milligenseweg. Besloten te starten met het vervangen van de asfaltlaag en het 
aanbrengen van bermbeton geen onderdeel te laten zijn van de werkzaamheden.  
  
Doel 
De raad (tussentijds) informeren 
 
Inhoud memo 
In een eerder schrijven zijn inwoners ingelicht over de voorgenomen 
werkzaamheden aan de Asselseweg, Kerkendelweg en Nieuw Milligenseweg. 
Echter tijdens de vergadering van de dorpsbelangenvereniging Kootwijk Vooruit 
op donderdag 14 juli, heeft de werkgroep Verkeer en Parkeren van Kootwijk 
aangegeven ongerust te zijn over het voornemen om bij het onderhoud van o.a. 
de Asselseweg een strook bermbeton aan te brengen.  
 
Vervolgens hebben wij twee brieven ontvangen van dorpsbelangenvereniging 
Kootwijk Vooruit en ondernemersvereniging Kootwijk. Deze brieven zijn in uw 
bezit. Enerzijds wordt ons verzocht pas op de plaats te maken als het gaat om 
bermbeton, anderzijds worden wij verzocht haast te maken met de 
herstelwerkzaamheden aan het asfalt. De werkzaamheden aan de Asselseweg 
zouden starten in de week van 15 augustus waarna de andere twee wegen 
zouden volgen. 
 
Na overleg heeft het college besloten om de werkzaamheden gedeeltelijk uit te 
voeren: 

• De asfalteringswerkzaamheden van de 3 wegen gaan door; er zal worden 

gefreesd en daarna worden de wegen voorzien van een nieuwe toplaag; 

• De eventueel aan te brengen bermbeton zal geen onderdeel zijn van 

deze werkzaamheden; 



• Er vindt nog overleg en heroverweging plaats over het al dan niet 

aanbrengen van bermbeton en/of andere verkeersmaatregelen. 

De keuze om toch door te gaan met een gedeelte van de werkzaamheden, 
namelijk het aanbrengen van nieuw asfalt, heeft enerzijds te maken met planning, 
capaciteit en financiën. Door het uitstellen van alle werkzaamheden komt de 
planning in de knel en is er kans dat pas volgend jaar begonnen kan worden aan 
het noodzakelijk onderhoud. Daarnaast zijn prijsafspraken gemaakt die 
gebaseerd zijn op de huidige omstandigheden. Maar bovenal willen wij als college 
bijdragen aan de verkeersveiligheid in relatie tot onder andere de kwaliteit van de 
weg. Er is ons bevestigd dat de keuze om de asfalteringswerkzaamheden te 
starten, eventuele besluiten over o.a. bermbeton elkaar niet in de weg zitten. 
 
Op maandag 22 augustus gaan we in gesprek met de dorpsbelangenvereniging 
Kootwijk Vooruit en ondernemersvereniging Kootwijk. Tijdens dit overleg gaan we 
kijken naar eventuele oplossingen. De twee partijen krijgen van ons via een brief 
een uitnodiging om met ons in gesprek te gaan. 
 
Vervolg 
Nadat de gesprekken hebben plaatsgevonden zullen we de raad inlichten over de 
eventueel genomen besluiten. 
 
 
 
 
 

 


